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В настоящей статье автор отмечает некоторые общие подходы в уголовно-правовой защите инсайдерской ин-
формации в странах ЕС. Обращаясь к законодательствам ФРГ, Франции, Испании и других государств, в работе автор 
подчеркивает в целом общий подход к защите финансовых отношений. По итогам рассмотрения проблемы соискатель 
заключает, что правовая система защиты инсайдерской информации в России соответствует международным стандар-
там и национальным законодательствам ряда развитых зарубежных стран ЕС.
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In the article, the author notes some general approaches to the criminal law protection of insider information in the 
EU countries. Addressing laws of the Federal Republic of Germany, France, Spain and other states, the paper underlines the 
common approach to the protection of financial relations. Following the results of the review of the issue, the degree-seeking 
student concludes that the legal system of insider information protection in Russia corresponds to international standards and 
national laws of a number of developed foreign countries of the EU.
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